
20 jaar bij
Logo Antwerpen
Linda Van Gorp is administratief medewerkster bij Logo Antwerpen. Ze 
stond mee aan de wieg van Logo Antwerpen Noord in Kapellen. Linda 
werkt nu nog altijd bij Logo Antwerpen. Hoe heeft zij de voorbije 20 jaar 
ervaren?

ER WAS EENS...

We zijn letterlijk van nul 
moeten beginnen. We 
kregen een starterspakket 
met bureaumateriaal van 
de dienst Welzijn van de 
provincie en de rest moest 
allemaal nog aangekocht 
worden. Van een netwerk 
was er toen amper sprake. 

Provincie Antwerpen was in 
eerste instantie opgedeeld 
in 6 Logoregio’s. De Logo’s 
werkten toen onder de 
vleugels van de provincie, 
maar vanaf 2003 zijn we 
aparte vzw’s geworden. 

In 2010 is het Logoland-
schap nogmaals hertekend 
en na deze fusie waren we 
nog met z’n 3 in de provin-
cie Antwerpen; de huidige 
Logo’s: Antwerpen, Kempen 
en Mechelen.

TOEN EN NU

In 1999 is de eerste con-
venant getekend met een 
erkenningsperiode van 6 
jaar. De Vlaamse opdracht 
was te werken rond de 6 
Vlaamse gezondheidsdoel-
stellingen. Ieder Logo koos 
zijn eigen invulling maar in 
de loop van de tijd kregen 
we meer richtlijnen en stu-
ring vanuit Vlaanderen.  

We zijn met Logo Antwer-
pen Noord heel kleinschalig 
opgestart in enkele kamers 
van het algemeen zieken-
huis Sint-Jozef in Kapellen. 
Ons team bestond uit 2,5 
voltijds equivalenten en is 
geleidelijk gegroeid tot het 
huidig team van 17 mede-
werkers in een volwaardig 
kantoorgebouw. 

De manier van werken en 

communiceren is serieus 
geëvolueerd in die 20 jaar: 
gaande van alles printen op 
papier, mailings per post en 
contacten per telefoon en 
fax naar de huidige digitali-
sering.

VERHUISSTRESS

Als ik het woord ‘verhuis’ 
hoor, gaat er een rood 
lampje branden en stijgt 
mijn stressniveau. In de 20 
jaar bij Logo heb ik op 6 
verschillende locaties ge-
werkt. Gemiddeld om de 3 
jaar moesten we verhuisdo-
zen bijeenzoeken en in- en 
uitpakken.

Zo zijn we met Logo Ant-
werpen Noord in de 3 
klinieken van Antwerpen 
Noord gehuisvest. Na de 
fusie waren we 3 jaar te 

gast bij KAVA (Konink-
lijke Apothekersvereni-
ging van Antwerpen). 
Daarna zijn we verhuisd 
naar de Ijsfabriek in de 
Lange Leemstraat, om 
uiteindelijk terecht te 
komen in het Centrum 
van Antwerpen.

Het enige voordeel van 
de vele verhuizen is dat 
je een zekere routine 
krijgt.

DE JOB VAN JE LEVEN

Die 20 jaar zijn voorbij 
gevlogen. Ik denk dat 
werken in een sector die 

je nauw aan het 
hart ligt, de voort-
durende uitdagin-
gen, de flexibiliteit 
van de job, de 
spontane contac-
ten met partners, 
een leuke werk-
plek en last but 
not least, de toffe 
collega’s daar zeker  
aan bijdragen.

DE TOEKOMST

Gezondheid is iets dat 
iedereen aangaat. 
Zo kunnen wij vanuit 
Logo dat extra duwtje in 
de goeie richting geven. 

Daarom wens ik dat het 
lokale gezondheids-
overleg in de huidige 
of een andere vorm 
mag blijven bestaan en 
stevig verankerd wordt 
in het lokaal beleid. 

Iedereen gezond!

DIE 20 JAAR                        
ZIJN VOORBIJ 

gevlogen
 


